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15. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 21.09.2020  

 

Mgr. Kereštanová: 

Ja len jednu otázku mám. Či mesto v blízkej budúcnosti neuvažuje s prípravou pozemkov na 

individuálnu bytovú výstavbu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, je to v zámere na najbližšie roky. Ale aj tento proces tak, ako určite vieš, pani 

poslankyňa, nie je záležitosťou pár mesiacov. Takže určite výhľadovo áno, teraz je skôr 

úlohou, alebo teraz je skôr prioritnou úlohou riešenie bytovej výstavby. Takže, nehovorím, že 

toto nie je prvoplánovo, ale určite výhľadovo mesto má záujem riešiť aj IBV.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 

 

 


